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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:2065 Utvärdering av plastpåseskatten

När man inför nya skatter är det ju viktigt att man verkligen före och efter gör 
en utvärdering av effekterna av den nya skatten.

När regeringen införde den nya plastpåseskatten gjorde man ingen 
konsekvensanalys före beslutet eller utredde vad skatten skulle kunna innebära 
för handel, företag och jobb i Sverige eller vilka mätbara effekter skatten skulle 
få på miljön. 

Sveriges befolkning är redan i dag mycket miljömedveten, och man tar redan i 
dag vara på sina plastpåsar, som används till att förvara i eller att lägga soparna 
i innan de slutligen går till återvinningen.

Sveriges plastpåsar hamnar inte i havet, utan med största säkerhet landar de i 
värmeverken för återvinning.

Regeringen hävdade före införandet av plastpåseskatten att den var viktig för 
miljön. Det vore därför intressant att veta vad regeringen har använt eller 
kommer att använda för mätinstrument och mätmetoder för att påvisa vilka 
effekter plastpåseskatten i Sverige har för miljön. 

Min fråga till finansminister Magdalena Andersson: 

 

När kommer man att göra utvärderingen av den nya plastpåseskatten i Sverige 
och redovisa plastpåseskattens faktiska och mätbara effekter på miljön? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-28
Besvaras senast
2020-09-11
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


